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Zusammenfassung


Dieses Referat zum Management somatoformer/funktioneller Störungen behandelt folgende Themen aus einer neuro-psychosomatischen Perspektive: Was sind somatoforme/funktionelle Störungen in der Neurologie? Aufgaben des Neurologen im Umgang mit Patienten mit psychogenen/somatoformen Störungen. Der diagnostische Umgang mit Patienten mit somatoformen Störungen in der Neurologie. Allgemeine diagnostische und therapeutische Handlungsempfehlungen. Die Zusammenarbeit von Neurologen mit dem Psychosomatiker, Psychiater und Psychotherapeut.
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Summary


This synopsis on the management of somatoform/functional disorders covers the following issues from a neuropsychosomatic perspective: What are somatoform disorders in Neurology? The responsibility of the neurologist managing patients with psychogenic and somatoform disorders. The diagnostic approach to patients with somatoform disorders in Neurology. General recommendations regarding diagnostic and therapeutic principles. The collaboration between neurologist and psychotherapist, psychiatrist and specialist in psychosomatic medicine.
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